
Protokoll

2024-10-07

Närvarande: Sven-Erik, Stefan, Hans, Ann-Louise, Hans-Erik, Mia, Robin (från p94), 
Edmund, Roger och Åke.

⦁ Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

⦁ Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

⦁ Kassarapport. Vår behållning är 62 858 kr. Vi har fått 5 000 kr från kyrkan 
som uppmuntran för vårt arbete. Pengarna kommer från avverkning på Kilaön. 
2 000 kr har kommit in från Harefjordens FVOF. Betalning av en tryckning av 
tidningen väntar under året, annars finns inga kända stora utgifter.

⦁ Bygdebladet. Rallyt på Kilafjället har bevakats. En artikel om grannsamverkan 
i västra Kila skrivs av Sven-Erik. Luciafirandet den 14/12 ska också få plats. 
En ny annonsör, Vida Skog, är på väg in. 

Beslutades att annonspriset höjs med 10 %. Det meddelas i nästa nummer och 
även på mail till nuvarande annonsörer.

⦁ Ansvarsfördelning av annonsörer. Mia har gjort ett nytt Excellark över våra 
annonsörer med adresser, utdelning mm. Vi gjorde en fördelning bland de 
närvarande vem som har ansvar att ha kontakt med dessa.

⦁ Delning. Det var premiär för NWT Direkt att sköta distribution av tidningen. 
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Det fungerade bra, en missad abonnent. Mia har börjat göra kartor över 
utdelningsslingorna, några återstår.

⦁ Bryggan. Vår ansökan om pengar från Löfbergs gav inget. Pengarna från dem 
gick till tre andra föreningar. 

Regler för Grillplats, Båtramp och Brygga gicks igenom. En ny skylt vid 
bryggan ska göras. Mia undersöker om Wips (norska Swish) går att använda i 
vår bank. Nya skyltar för grillplats och båtramp ska göras utifrån de förslag 
som presenterades.

⦁ Kila-ön. Hans-Erik meddelade att det nu ligger en riktigt fin vedhög vid 
grillplatsen. Stigen behöver lite skyltning och upprensning till våren. Stefan 
har varit på ett infomöte i Kärrholmen om avverkningen på ön och stiftets 
skogar. Vida skog sköter avverkningen. Vi fick beröm för vårt arbete där ute.

⦁ Valberedning. Vi får jobba vidare med att hitta någon person förutom Sune.

⦁ Inventering församlingshem. Vårt möte den 16/12 förlägger vi till 
församlingshemmet. Innan mötet, kl. 17.00, går de som är intresserade igenom 
de saker som vi har där. 

Planerade möte. 11/11 och 16/12. Det senare hålls i församlingshemmet där vi 
tar en ny gruppbild vid granen. Stefan ordnar fotograf.

⦁ Övriga frågor. 

Fiskarberget. Det är sly som behöver röjas vid parkeringen och en del skräp 
från verksamheten som behöver forslas bort. Vi konstaterar att detta är 
kommunens arbetsuppgifter. 

B. Båten. Koll av båt bör göras. Det finns skåp som ska monteras. Stefan 
sammankallar till arbetsmöte. Flytvästarna tar vi till församlingshemmet för 
vinterförvaring. 

C. Gran till Fiskarberget. Åke och Roger tar ansvar för detta. 

D. Förslag att sätta upp infoskylt om Kila. En eller flera större skyltar görs 
med information om sevärdheter. Runt infon, som en ram, får sponsorer sätta 
sina namn för en summa av förslagsvis två tusen kronor. Vi funderar vidare på 
detta. Kan kommunen bidra? 
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E. Swishskylt i tidningen. Beslutades att vi sätter in en swishskylt vid artikeln 
om bryggan, där läsarna direkt kan sätta in pengar som går till bryggan. 

F. Kommunens byalagsmöte på Majorskullen, Värmlands Bro 5/11. Mia, 
Stefan, Edmund och Roger deltar. Mia anmäler. 

G. Hållbart föreningsliv i praktiken. Sara Vogel Röhdin vill komma och 
berätta. Stefan bjuder in henne till nästa möte.

⦁ Mötet avslutades.

Åke Broström

sekreterare
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